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  Protokół nr 9/2025 
posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

Powiatu i Przestrzegania Prawa,  
które odbyło się we wtorek 30 stycznia 2025 r.  

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie 
 

W posiedzeniu uczestniczyło 10 członków ww. komisji.  
Nieobecni usprawiedliwieni Radni Teodor Stępa i Hieronim Bartkowiak. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
W obradach uczestniczyły także: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik  
2. Skarbnik Powiatu Tatiana Cynka 
3. Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa 

Powiatowego w Śremie. 
4. Eliza Ziętkowska Kierownik Działu Instrumentów i Programów Rynku Pracy 

Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie.  
5. Agnieszka Kuźniak Z-ca Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Śremie. 
6. Piotr Jankowski Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

Starostwa Powiatowego w Śremie. 
 

Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Przewodnicząca Komisji Ewa Lisek otworzyła posiedzenie Komisji o godz. 9.30. Powitała 
zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności stwierdziła 
wymagane quorum.  
 
Posiedzenie odbyło się wg następującego planu: 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej położonej w Mchach gm. Książ Wlkp., oznaczonej 
ewidencyjnym numerem działki 152/5. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku powiatu śremskiego za 2024 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Śrem pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2025 rok. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji w 2024 r. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

Ad 2. 
Przewodnicząca Komisji Ewa Lisek zapytała, czy Radni chcą zgłosić uwagi do protokołu 
z 8 posiedzenia komisji? 
 
Przewodnicząca Komisji przeprowadziła głosowanie, w wyniku którego protokół nr 8/2024 
z dnia 19 grudnia 2024 r. został przyjęty (10 głosów za). 
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Ad 3.  

Przewodnicząca Komisji Ewa Lisek ogłosiła przejście do następnego punktu porządku 

dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji 

projektu. 

 

Eliza Ziętkowska Kierownik Działu Instrumentów i Programów Rynku Pracy 
Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie przedstawiła projekt uchwały. 
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie pytań. 
 
Radny Emil Majsner zapytał jaka jest obecnie liczba osób oczekujących na uruchomienie 
tego programu. Omawiając projekt wskazała Pani, że dla jednej osoby zaplanowano  
16 tys. zł natomiast w przestrzeni publicznej mówi się o kwocie 30 tys. zł dlatego pojawia 
się pytanie skąd będzie ta pozostała kwota. 
 
Eliza Ziętkowska jest to dotacja czyli przy założeniu, że staż będzie trwał 3 miesiące to 
pojawiają się oszczędności dzięki czemu możemy większe środki dać na dotację, aby tą 
minimalną liczbę osób pokryć. Jeżeli chodzi o pierwsze pytanie to PUP ma listę osób 
oczekujących na dotacje. Na liście potencjalnych kandydatów jest obecnie 40 osób. W 
dniach od 05.02-07.02 prowadzony będzie nabór na dotację. Wcześniej PUP organizuje 
spotkania w zakresie wypełniania wniosków. Najbliższe spotkanie odbędzie się jutro o 
godz.11.00. Jeżeli pojawią się dodatkowe chętne osoby, które zgłoszą się jeszcze dziś to 
zostanie zorganizowane dodatkowe spotkanie, albo po tym pierwszym spotkaniu w piątek, 
albo w poniedziałek.  
 
Radni nie zgłosili więcej pytań. Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (10 głosów za) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

do realizacji projektu. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad 4.  

Przewodnicząca Komisji Ewa Lisek ogłosiła przejście do następnego punktu porządku 

dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości zabudowanej położonej w Mchach gm. Książ Wlkp., oznaczonej 

ewidencyjnym numerem działki 152/5. 

 

Piotr Jankowski Z-ca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 
Starostwa Powiatowego w Śremie przedstawił projekt uchwały. 
 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie pytań. 
 
Radny Emil Majsner zapytał jaki czynsz obecnie płaci najemca. 
 
Piotr Jankowski odpowiedział, że czynsz wynosi 1.066,00 zł netto plus Vat czyli około 
1.300,00 zł miesięcznie. Koszty utrzymania budynku, wszelkie opłaty, bieżące remonty 
ponosi najemca. Natomiast powiat w ubiegłym roku wymienił piec centralnego ogrzewania. 
Zamontowano tam kocioł 5 klasy na ekogroszek, na kwotę 25.000, 00 zł. 
 
Radni nie zgłosili więcej pytań. Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały w 

sprawie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w 



 3 

Mchach gm. Książ Wlkp., oznaczonej ewidencyjnym numerem działki 152/5. Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad 5.  

Przewodnicząca Komisji Ewa Lisek ogłosiła przejście do następnego punktu porządku 

dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku powiatu śremskiego za 2024 rok. 

 

Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego 
w Śremie przedstawiła projekt uchwały. 
 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zgłosili pytań. Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (10 głosów za) projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku powiatu śremskiego za 

2024 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad 6.  

Przewodnicząca Komisji Ewa Lisek ogłosiła przejście do następnego punktu porządku 

dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie w sprawie udzielenia gminie Śrem 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej (20 tys. zł na bieżącą działalność schroniska w 

Gaju). 

 

Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego 
w Śremie przedstawiła projekt uchwały. 
 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zgłosili pytań. Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (10 głosów za) projekt uchwały w sprawie w sprawie 

udzielenia gminie Śrem pomocy finansowej w formie dotacji celowej. Projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 7.  

Przewodnicząca Komisji Ewa Lisek ogłosiła przejście    do następnego punktu porządku 
dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2025 
rok. 

Skarbnik Tatiana Cynka przedstawiła projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję i poprosiła o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zgłosili pytań. Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję. 
  
Komisja zaopiniowała pozytywnie (10 głosów za) projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2025 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 
Ad 8.  

Przewodnicząca Komisji Ewa Lisek przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji 
Budżetu w 2024 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad 9.  

Przewodnicząca Komisji Ewa Lisek zapytała, czy Radni chcą zabrać głos w tym punkcie 
porządku obrad?  
 
Radni nie zgłosili głosów i wniosków. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Ewa Lisek 
zamknęła obrady Komisji o godz. 958.  
  
Protokołowała  
Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  
 
 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 
Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 
 

Ewa Lisek 


